
 

Z Á P I S  
z 1. zasedání Školské rady SPŠ a SOU Pelhřimov, 

 Friedova 1469, ze dne 8.10. 2024  
  

Přítomni: Mgr. Iva Babincová, Ing. Zuzana Běhounková, MUDr. Jiří Běhounek, p. Lubomír 

Březina, Ing. Miroslav Houška, p. Petr Michelfeit, p. Jiří Strnad 

Přizvaní: Mgr. Lukáš Tříska, ředitel školy – on-line 

Omluveni: Ing. Rostislav Kostka, Ph.D., p. Radek Nápravník 

  

Program:   
1.) Zahájení   

2.) Schválení programu zasedání 

3.) Volba nového předsedy 

4.) Projednání a schválení Výroční zprávy 2023/2024 

5.) Informace ředitele školy o průběhu školního roku 2023/2024 

6.) Informace ředitele školy o aktuálních a plánovaných akcích školy 

7.) Různé, podněty členů Školské rady, diskuse, závěr 

Průběh jednání: 

1.) Zahájení 

• Bylo přítomno 7 členů, tzn., že jednání Školské rady bylo usnášeníschopné. 

 

2.) Schválení programu zasedání 

Seznámení s programem zasedání, který byl přítomnými schválen. 

3) Volba nového předsedy 

• Navržen Ing. Rostislav Kostka, Ph.D. 

• Hlasování – předseda školské rady Ing. Rostislav Kostka, Ph.D. byl jednomyslně přítomnými 

schválen 

4) Projednání a schválení Výroční zprávy 2023/2024 

• Výroční zpráva byla projednána a jednomyslně přítomnými schválena. 

5) Informace ředitele školy o průběhu školního roku 2023/2024 

• Informace o novém oboru Praktická sestra, žádost o navýšení kapacit 

• Dokončení stavebních prací na ulici Křemešnická v Pelhřimově a Lhotecká v Kamenici nad 

Lipou 

• Soutěže a jejich výsledky, úspěchy žáků školy 

• Systém DIPSY – nově přihlášky uchazečů od školního roku 2023/24 – bezproblémově 

• Noví pedagogičtí pracovníci a jejich podpora díky uvádějícím učitelům 



 
• Program Erasmus+ - Maribor, Slovinsko 

• Školní jídelna – novinka salátový bar, reakce na plánovanou změnu spotřebního koše. Škola 

upozorňuje na hrozbu odmítání žáků odebírat obědy z důvodu nových pravidel pro spotřební 

koš (navýšení normy luštěnin, snížení porce masa, …)  

• Probíhá nábor na školní rok 2024/2025 – burzy, mozaiky. 

6) Informace ředitele školy o aktuálních a plánovaných akcích školy 

• Rekonstrukce DM Pelhřimov – bude předložen investiční záměr na majetkový odbor 

• Rekonstrukce střechy na Růžové ulici 

• Zavedení nového oboru Ošetřovatel 

• Program Erasmus+ - Lotyšsko 

• Vedlejší činnost školy – zisková 

7) Různé, podněty členů Školské rady, diskuse, závěr 

• Mgr. Babincová – dotaz na program Erasmus+ 

• Ing. Houška – dotaz na vytížení školní jídelny, rozvrh tříd/škol a jejich dohled 

• Termín další schůzky Školské rady bude oznámen minimálně měsíc před jejím konáním 

(plánováno svolání zasedání na červen 2025). 

  

Zapsala: Ing. Zuzana Běhounková  
Ověřil: Lubomír Březina  

 

V Pelhřimově 8. 10. 2024 

  

 

 


